
VEDTEKTER FOR FINANSFORBUNDET AVD. BUSKERUD STIPENDFONDET 

 

§ 1. FORMÅL 

Fondene benevnes: ”Stipendfondet for Finansforbundet avd. Buskerud”. 

Dets formål er primært å gi støtte til ansatte tilknyttet finansiell virksomhet i Buskerud 
for studier i inn- og utland, men kan også yte støtte til fellestiltak som er et ledd i de 
ansattes utdannelse både faglig og organisasjonsmessig. 

 
§ 2. GRUNNKAPITAL 

Fondets grunnkapital er kr 300.000,- med tillegg av det som etter hvert besluttes 

tillagt. Grunnkapitalen kan ikke angripes. Den årlige utdelingen av stipender må ikke 

overstige inntektene fra foregående år. Unntaksvis kan utdelingen overstige siste års 

inntekter, ved særskilt behandling. 

 
§ 3. STYRET 

Fondet ledes av et styre på 3 medlemmer, hvorav 1 velges av og blant styret i 
Finansforbundet avd. Buskerud for 1 år av gangen. Leder og 1 medlem velges av 
årsmøte for 2 år av gangen og fratrer vekselvis 1 hvert år, første gang etter 
loddtrekning. 

 
§ 4. STIPEND 

Hvert år kan det utdeles stipend til medlemmer av Finansforbundet avd. Buskerud i 

henhold til vedtektenes § 2. Styret avgjør hvorvidt og med hvilket beløp stipender 

skal ytes. Styret beslutter om årlig ubenyttet avkastning skal tillegges fondets 

grunnkapital, avsettes til utdeling senere eller overføres driftskapitalen. 
Alle vedtak skal fattes med simpelt flertall av et fulltallig styre. 

 
§ 5. ÅRSMØTE 

Styret avlegger hvert år beretning for årsmøtet i Finansforbundet avd. Buskerud. 

 
§ 6. OPPLØSNING 

I tilfellet Finansforbundet avd. Buskerud oppløses, skal fondets midler forvaltes av 
Finansforbundet i samsvar med disse vedtekter og til beste for ansatte tilknyttet 
finansiell virksomhet i Buskerud. 

Blir det senere stiftet ny forening i samme distrikt og denne er tilsluttet 
Finansforbundet, skal fondet tilbakeføres til denne. 

 
§ 7. VEDTEKTSENDRINGER 

Disse vedtekter kan bare endres etter vedtak på ordinært årsmøte i Finansforbundet 
avd. Buskerud, i overensstemmelse med fylkesavdelingens vedtekter. 

 

 
Vedtektene ble vedtatt på årsmøtet 2013. 


